
Mødeindkaldelse Dato: 22.05.25 Tid: Kl. 17.00 – 17.30 (spisning) 

17.30 – 19.15 

Mødested Lokale ST 01 (stueetagen til venstre når I kommer ind) 

Medbring  

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

 

Forperson: Morten (2.A/5.B) 

Næstforperson: Jeppe (5.B) 

Forældrerepræsentanter: Aron (0.A/3.B), Ali (0.C/3.A), Jonas (4.B), Michael (3.A/4.A), 
Nadia (3.A), Jesper (suppleant 0.B/2.B)   

Medarbejderrepræsentanter: vakant 

Skoleledelsesrepræsentanter (uden stemmeret): Stefan (KKFO), René (skoleleder) 

Fraværende  Nadia (3.A)  

Mødeleder  Morten 

Ordstyrer René 

Referent  Stefan  

1. 

Kl.  17:30 

Godkendelse af referat fra sidst – se hjemmeside 

 

 

Punkt til drøftelse: 

2.   

Kl. 17:35 

 

Orientering om økonomi. Bilag på mødet. 
 

Drøftelse og 
godkendelse: 

Ny model fra forvaltningen som gennemgås 
 
  

Punkt til orientering: 

3.  

Kl. 17.50 

 

Orientering om national trivselsundersøgelse 
Rene gennemgik udpluk at trivselsundersøgelsen, sat op mod områdets 
skolers resultater (som dog er fra sidste år, vi får først de andre skolers 
resultatet efter sommerferien  
”er du glad for din klasser” i indskolingen er faldet og derfor et 
opmærksomhedspunkt.  
Fastholde den ”lave ensomhed” med vedvarende indsatser  
Lille stigning i generel trivsel i de ældste klasser 4 til 6 kl. men den vil vi gerne 
øge  

Bestyrelsesmøde Sluseholm Skole og Fritid 



Orientering  Udvalgte resultater som aftalt på sidste møde 

 

 

 

Punkt til drøftelse 

4. 

Kl.  18.10 

 

Juniorklub 

Møde med Skolen i Syd havenes skolebestyrelse vdr. manglende klub pladser i området 

Aron og Jesper har fået en masse information i forhold til de breve og den 
kommunikation deres bestyrelse har haft med kommune og politikere.  

Begge bestyrelser arbejder for at der skal laves permanente løsninger for områdets 
børn der bør går i juniorklub.  

Der er ved at blive oprettet et fællesskriv fra de to bestyrelser til politikkerne omkring 
disse krav. Og de manglende rammer der er for områdets børn.  

Der er også planlagt udskrift indsamling fra forældre for yderligt pres. 

Der vil blive sendt et åbent brev ud omkring denne problematik fra de to bestyrelser.  

 

Drøftelse: Orientering af Aron, som har talt med Skolen i Sydhavnen 

Punkt til beslutning 

5.  

Kl. 18.20 

Planlægning/skrivning af årsberetning til næste møde den 19.6 ”stormøde” 
med forældre.  

 Stefan og René deltager ikke på dette møde, da vi skal til afskedsreception for 
Benedikte. 

Evt Legepladsen. Det blev drøftet de manglende arealer og Begrønningen der pt 
ikke fungerer. Det er oplagt at bestyrelsen går ind i dette for at kunne 
fremskønne processen.  

Optimus er firmaet der står for begrønningen.  

 

 


